
 

 

 

 

 De provincie Noord-Brabant is verkozen tot best bestuurde decentrale overheid 2017. 

 Meer informatie op: www.brabant.nl/bestbestuurd 

 

  

 

 

 

 

Statenfractie D66 

Mevrouw F. Dingemans 

Postbus 90151 
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Geachte mevrouw Dingemans, 
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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

3 juli 2018 

Ons kenmerk 

C2228532/4376772  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

F.H.M. (Saskia) van Dinther 

Telefoon 

(073) 680 81 52 

Email 

svdinther@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 19 juni 2018, ingekomen op 19 juni 2019, heeft u namens de D66 

fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Welke rol heeft de provincie bij het mogelijk maken van deze nieuwe 
agrarische activiteit, in relatie tot de Wet Natuurbescherming en de daaruit 
voortvloeiende Problematische Aanpak Stikstof (PAS)? 
Antwoord: De gemeente heeft ons, als bevoegd gezag op grond van de Wet 

natuurbescherming, om een verklaring van geen bedenkingen (vvgb) gevraagd. 

Deze verklaring hebben wij op 18 januari 2017 afgegeven. De afgegeven vvgb 

betreft een afname van ammoniakdepositie ten opzichte van de eerder 

verleende vergunning ingevolge de Wet natuurbescherming (Wnb) d.d. 19 

december 2013. Voor de afgifte van deze vergunning is derhalve geen 

ontwikkelingsruimte nodig. Deze vvgb maakt onderdeel uit van de 

omgevingsvergunning die de gemeente op 8 mei jl. heeft verleend. De Wet 

natuurbescherming is het toetsingskader op basis waarvan deze activiteit, voor 

zover het de emissie van stikstof betreft, wordt beoordeeld. 

 

2. Valt deze geplande agrarische activiteit binnen de grens van maximaal 0,05 
mol/ha/jaar die rondom overbelaste Natura 2000-gebieden zoals de Kampina 
& Oisterwijkse Vennen door de provincie wordt uitgegeven, zoals aangegeven 
in uw Statenmededeling van 17 april jl.? 
Antwoord: Ja, zie antwoord op vraag 1.  

 

 

 

3. Welke instrumenten heeft het College om desgewenst in te grijpen in dit 
proces van vergunningverlening? 
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Antwoord: Wij hebben geen instrumenten om in te grijpen in het verlenen van de 

omgevingsvergunning door de gemeente. Wij hebben bij de totstandkoming van 

de vergunning een verklaring van geen bedenkingen afgegeven, aangezien er 

geen gronden waren om deze te weigeren en er verder ook geen provinciale 

kaders zijn die zich hiertegen verzetten.  

 

4. Hoe verhoudt de nu vergunde agrarische ontwikkeling in Oirschot zich tot het 
Beheerplan van de provincie voor de Kampina & Oisterwijkse Vennen?  
Antwoord: Het beheerplan beschrijft de huidige natuurwaarden in het Natura-

2000 gebied en de maatregelen die noodzakelijk zijn om de instandhoudings-

doelstellingen te behouden en te herstellen. Het plan omvat het generieke 

toetsingskader voor de toepassing van de Wnb. Het plan omvat niet het 

toetsingskader voor de beoordeling van stikstofeffecten van een aanvraag om 

Wnb-vergunning. Voor de beoordeling van stikstofeffecten hebben wij het 

Programma Aanpak Stiktof (PAS). Beoordeling van een aanvraag vindt plaats 

binnen het toetsingskader van de Wnb en het PAS. Zie ook het antwoord op 

vraag 1. 

 

5. Past de vestiging van een stal waarin tot 16.000 varkens kunnen worden 
gehouden, binnen de ‘beperkte mogelijkheden voor de uitbreiding van 
activiteiten die stikstof veroorzaken’? 
Antwoord: Ja, zie het antwoord op vraag 1. 

 

6. Is het College bereid om met de betrokken agrarische ondernemer Van Hal in 
gesprek te gaan om te inventariseren of hij zijn ambities op een andere locatie 
zou willen realiseren? 

Antwoord: Nee. Er zijn eerder gesprekken gevoerd met de heer Van Hal. Vanuit 

het toenmalige urgentieteam is op verzoek van de gemeente Oirschot met Van 

Hal gesproken over de mogelijkheden om af te zien van de ontwikkeling op die 

plek. De maximale bijdrage vanuit die regeling die beschikbaar was voor het 

urgentieteam en de verwachting van de ondernemer lagen zo ver uit elkaar dat 

gesprekken niet verder zinvol waren. Ook vanuit de gemeente zijn bestuurlijk 

gesprekken gevoerd. Op dit moment zien wij geen meerwaarde in een nieuw 

gesprek. 
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Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


